 博士學位考試：口試日期、時間、地點及口試委員確認單
Confirmation form for MS program oral defense : Confirmation of the date, time, location and committee members 
	博士研究生
PhD graduate sutdnet
	口試 Oral defense

日期、時間、地點
Date, Time, and Location
	口　試　委　員
Oral defense committee member

(至少五人，至多九人含指導教授)
(At least 5, at most 9 (including thesis advisor))
	口試委員簽名

(同意參加口試)
Signature of the committee member

(Agree to attend the oral defense)

	
	
	姓　　名
Name
	職　　稱
Title
	服　　務　　單　　位
Affiliation
	

	學號：
Student ID:

　　　　　　　

姓名：
Name :

　　　　　　　


	口試日期：

Oral defense data:

　　　　　　　　　

口試時間：
Oral defense time:

　　　　　　　　　

口試地點：
Oral defense location

　　　　　　　　　

　
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	


※申請校外委員優惠停車折扣卷：　　　　　　　　張。
指導教授簽名確認 (Signature from the thesis advisor)：　　　　　　　　　　　　　　　　　

共同指導教授簽名(Signature from the thesis co-advisor)：　　　　　　　　　　　　　　　　　(於「指導教授同意書」所簽列之共同指導教授) (Co-advisor should already be listed in “Thesis instruction agreement form” as the co-advisor when enrollment)
備  註 (Note)：
1. 博士學位考試委員五至九人(含指導教授)，其中應至少有一人為其他所外之專家。博士學位考試委員資格：(1)曾任教授者。(2)擔任中央研究院院士或曾任中央研究院研究員者。(3)曾任副教授或擔任中央研究院副研究員，在學術上著有成就者。(4)獲有博士學位，在學術上著有成就者。(5)屬於稀少性或特殊性學科，在學術或專業上著有成就者。
The committee is composed of 5 to 9 members including the thesis advisor.  At least one should not be affiliated with GIPO.  The committee member should (1) have the experience as a full or associate professor, (2) be a member of Academic Sinica or researcher or associate researcher in Academic Sinica (3) possess the PhD degree with the track record of achievement in academia, (4) demonstrate achievements in academia or writing when the research field is rare or special.
2. 本表需經指導教授簽名確認。指導教授簽名確認前，均需先經擬邀請口試委員簽名「同意參加」，如不便取得該簽名亦可檢附委員同意參加E-Mail回函。本表繳交期限：至遲於口試2週前繳交所辦姚小姐。
3. The thesis advisor’s signature is required when returning this form.  And all committee members must agree to attend the oral defense by signing in the corresponding columns.  Alternatively, if the signatures from the committee members (other than the thesis advisor) can’t be obtained, the confirmation emails from the members can be attached with this form.  

4. The deadline of submission of this form : at least 2 weeks prior to the oral defense.  Please submit this form to Mrs. Li-Chi Yao in BL 601.
